
Technische vragen commissie Burger en Bestuur 12-12-2023  
Agendapunt/onderwerp:   
Re-integratieverordening  

Fractie 
        

Antwoord   

1   Op pagina 4 van het raadsvoorstel 
staat: “Door het vastleggen van het 
proces weten inwoners en werkgevers 
beter waar ze aan toe zijn.” 
Goed dat dit proces vastgelegd wordt.  
 
Op welke manier wordt ervoor gezorgd 
dat deze informatie ook goed 
beschikbaar is voor inwoners en 
werkgevers? 

GL In overleg met Duo+, communicatie en 
onze collega's die contact hebben met 
ondernemersverenigingen zal worden 
gekeken welke manier het beste werkt om 
de informatie goed beschikbaar te maken 
voor inwoners en werkgevers. 
 
De re-integratieverordening wordt 
gepubliceerd op 
lokaleregelgeving.overheid.nl, hier kunnen 
alle inwoners en werkgevers de 
verordening raadplegen.  
Waar mogelijk komt de informatie op de 
website.  
De inwoners die op dit moment gebruik 
maken van een re-integratievoorziening 
worden geïnformeerd als de situatie voor 
hen wijzigt. Tot slot informeren wij de 
klantmanagers van Duo+ over de 
wijzigingen, zij kunnen in gesprekken met 
inwoners hen informeren.   

2  Op pagina 4 van het raadsvoorstel 
staat: ”Het is aan de gemeente om te 
beoordelen welke vorm van 
ondersteuning bij welke werknemer 
passend is.” 
 
Wie binnen de gemeente voert deze 
beoordeling uit, hoe komt deze 
beoordeling tot stand en wie worden 
daarbij betrokken?   

GL De beoordeling voor passende 
ondersteuning ligt voornamelijk bij de 
klantmanager van Duo+, die voeren dit 
namens de gemeente uit. Zij spreken de 
inwoners die een uitkering ontvangen. Het 
is mogelijk dat zij bij de beoordeling onze 
samenwerkingspartners raadplegen, denk 
hierbij onder andere aan AM match, 
WerkSpirit, Matchez en Coherente.  

3 Op pagina 6 van het raadsvoorstel 
staat: “De verwachting is dat de kosten 
en besparingen elkaar opvangen en 
geen gevolgen hebben voor de 
gemeentelijke begroting van 2024.” 
 
Is het mogelijk om in een korte 
berekening of voorbeeld weer te geven 
hoe dit opvangen van de hogere 
kosten met de besparingen zou kunnen 
plaatsvinden? 

GL Het is lastig om een concrete berekening te 
geven hoe de kosten opgevangen worden 
door besparingen.  
 
Het beoogde doel van de wijzigingen is om 
het voor werkgevers aantrekkelijker te 
maken om inwoners met een afstand tot de 
arbeidsmarkt in dienst te nemen. Hiervoor 
kunnen wij als gemeente voorzieningen 
en/of subsidies inzetten. Naar verwachting 
stijgen de kosten eerst door een toename 
in de inzet van de voorzieningen. Op de 
lange termijn zorgt dit voor een uitstroom 
van inwoners naar werk, waardoor de 
uitgaven lager worden.  

4 Is er van de Adviesraad Sociaal 
Domein nog een reactie gekomen op 
“de reactie van de gemeente op het 
advies van deze Adviesraad”? En hoe 
konden zij zich vinden in de 
beantwoording van de vragen? 

GL Er is nog geen reactie gekomen van de 
Adviesraad Sociaal Domein. De 
beleidsregels re-integratie worden ter 
advies aan de Adviesraad voorgelegd, 
tijdens dit moment vragen wij aan hen om 
hun reactie op onze reactie.  

 


